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 Asianro 284/04.04.02/2017 

§ 82 

Matkaraportti lukiolaisten ystävyyskuntamatkasta Sigtunaan 10.-13.5.2017 

 

 

 

 Lukion lehtori Anne Santamäen 30.5.2017 toimittama raportti: 

 

”Raision lukiosta lähti 19 toisen vuosikurssin opiskelijaa Tukholmaan ja 

Sigtunaan 10.5 iltalaivalla. Matkan tavoitteena oli tutustua ystävälukioomme 

Arlanda IT-lukioon ja päästä puhumaan ruotsia mahdollisimman paljon. 

Olimme jo tavanneet meitä vastaanottamassa olevan porukan Raisiossa kuu-

kautta aiemmin, joten odotettavissa oli tuttuja kasvoja kaikille. 

 

Satamassa meitä oli vastassa Bea-opettaja ja hän antoi meille SL-

matkustuskortit, jotka Sigtunan kunta tarjosi meille. 

 

Samoin kuin edellisenä vuonna, bussit tuottivat meille vaikeuksia, mutta peril-

le päästiin vähän sovitusta ajasta myöhässä lukiolle ja opiskelijat jaettiin heti 

sekaryhmiin yhdessä ruotsalaisten kanssa. Ryhmissä heidän piti esitellä 

mahdollisimman luovasti ryhmänsä jäsenet. Parhaat palkittiin Maraboun suk-

laalevyillä. 

 

Lounaan jälkeen kuuntelimme töiden tulokset. Matkan tavoite eli päästä pu-

humaan ruotsia toteutui oikeinkin hyvin.  

 

Iltapäivällä pelasimme polttopalloa koulun pihalla. Illan vietimme uudessa os-

toskeskuksessa Solnassa ja söimme yhdessä. Opiskelijoiden huomiot ruotsa-

laisesta koulusta olivat mm. että siellä on vapaampaa kaikin puolin, tunneilla 

ollaan takit päällä. 

 

Toisen päivän aamuna ohjelmassa oli Tukholma ja ensin menimme Kunin-

kaan linnan Livsrustkammaren -museoon, jossa meille oli varattu opastus. 

Opas oli oikein hyvä ja puhui selkeästi. Opiskelijat yllättyivät, koska ymmärsi-

vät yllättävän paljon. Alamme olla jo vanhoja tuttuja tämän oppaan kanssa 

 

Museokierroksen jälkeen opiskelijat tekivät kaupunkisuunnistusta Vanhassa 

Kaupungissa. 

 

Opiskelijoiden kommentteja matkasta: 

- vierailu IT-lukiossa oli hauskaa ja päivä ruotsalaisten kanssa mukavaa. 

Ruokapaikka oli hyvin valittu 

- oli supermukavaa. Matkakohteet olivat hyviä ja aikataulu ei ollut liian tiuk-

ka  

- museokäynti oli kiinnostava ja sopivan pituinen 

- hyvä ryhmähenki, hyvin järjestetty 

- ruotsalaisten kanssa oli mukavaa jutella 

- opin ruotsia enemmän kuin koko lukioaikana 
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- oli ohjelmaa, mutta myös vapaa-aikaa” 

 

 

 

 

Päätösehdotus Rehtori Leena Laakso 

 

Sivistyslautakunta merkitsee matkaraportin tiedokseen. 

 

 

 

Päätös  

Sivistyslautakunta hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti. 
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